



廢電池請回收 回018-220401 R-R-hM6-A2174

This product isn't a medical device. None of the data or measurements are intended for medical diagnosis or medical monitoring. The figures are for references only, and the actual product may differ. © 2021 Zepp Health. All rights reserved. Amazfit and the Amazfit logo are trademarks or registered trademarks of Zepp Health Group. Zepp Health Group includes Zepp Health Corporation and its affiliates.

Ce produit n'est pas un appareil médical. Toutes les données et mesures ne sont pas destinées à un diagnostic médical ou à une surveillance médicale. Le chiffre est pour référence seulement, veuillez être soumis au produit réel. © 2021 Zepp Health. Tous les droits sont réservés. Amazfit et le logo Amazfit sont des marques commerciales ou des marques déposées de Zepp Health Group. Le groupe Zepp Health comprend la société Zepp Health et ses filiales.



PAP 21	POF 7
Carta	Plastica
Raccolta separata	

Amazfit GTR Mini
Color: Midnight Black

Product Name:
Smart Watch



SN: 2174BCDD999999



6 972596 106357

Production Date: 11/2022
Made in China

Quality Certified